
Трэнажор па беларускай мове

Апостраф 
і раздзяляльны 

мяккі знак 



РАЗГАДАЙЦЕ 
РЭБУС

СЯМ’
Я

НАДВОР’
ЕЯк вымаўляюцца гукі, абазначаныя выдзеленымі літарамі: цвёрда ці мякка? Калі 

пішацца апостраф?



   

 
    пер’е,   аб’ява 

Апостраф пішацца пасля 
літар, якія абазначаюць 
цвёрдыя  зычныя гукі  
перад галоснымі                              
               е, ё, ю, я, і:



АДГАДАЙЦЕ  
ЗАГАДКІ

У  якім слове  паміж  зычным  і  галосным  вымаўляецца гук  [й]?

ПАЛ
Ю

ПАЛЬ
Ю



   Раздзяляльны мяккі знак пішацца 
пасля літар, якія абазначаюць 

мяккія зычныя гукі, 
перад  е, ё, ю, я, і,  

калі яны абазначаюць гукі 
 [йэ], [йо], [йу], [йа], [йі]

   паштальён,  мільён
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